



លក្ខខណ្ឌកំណត់អត្តសញ្ញាណ ទីលំនៅ និងវត្តមានស្របច្បាប់សម្រាប់ពលរដ្ឋដែលមិនមែនជាពលរដ្ឋអាមេរិក

ជាផ្នែកនៃកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងទូទាំងប្រទេសដើម្បីបង្កើនការចេញលិខិតបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណដែលមានសុវត្ថិភាព ពលរដ្ឋដែលមិនមែនជាពលរដ្ឋអាមេរិក (U.S.) ដែលដាក់ពាក្យសុំលិខិតអនុញ្ញាតសម្រាប់អ្នកសិក្សានៅរដ្ឋ Pennsylvania (PA) បណ្តើរកម្រិត និង/ឬ អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតត្រូវតែបង្ហាញឯកសារដែលចេញដោយក្រសួងសន្តិសុខមាតុភូមិ (DHS) សហរដ្ឋអាមេរិក ដែលបង្កើតវត្តមានស្របច្បាប់របស់ពួកគេនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក ក្រសួងដឹកជញ្ជូន (PennDOT) រដ្ឋ Pennsylvania ផ្សេងទៀតឯកសារអន្តោប្រវេសន៍តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិកដោយប្រើកម្មវិធីផ្ទៀងផ្ទាត់ជនបរទេសជាប្រព័ន្ធសម្រាប់ទទួលបានសិទ្ធិ (SAVE) របស់សេវាសញ្ជាតិ និងអន្តោប្រវេសន៍សហរដ្ឋអាមេរិក។ កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃលិខិតដែលត្រូវបានកំណត់ដោយផ្នែកលើរយៈពេលនៃការស្នាក់នៅដែលមានការអនុញ្ញាតរបស់បុគ្គលដែលទទួលបានការអនុម័តពី DHS និងបានផ្ទៀងផ្ទាត់តាមរយៈកម្មវិធី SAVE។

ការផ្ទៀងផ្ទាត់តាមរយៈកម្មវិធី SAVE ជារឿយៗត្រូវបានបញ្ចប់ក្នុងអំឡុងពេលការផ្ទៀងផ្ទាត់ដំបូងដែលធ្វើឡើងនៅពេលដាក់ពាក្យ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ មានករណីខ្លះដែលកម្មវិធី SAVE មិនអាចផ្ទៀងផ្ទាត់ស្ថានភាពបុគ្គល និងរយៈពេលស្នាក់នៅដែលមានការអនុញ្ញាតក្នុងអំឡុងពេលផ្ទៀងផ្ទាត់ដំបូង។ នៅក្នុងករណីទាំងនេះ PennDOT ត្រូវតែដាក់បញ្ជូនការផ្ទៀងផ្ទាត់ឡើងវិញតាមរយៈកម្មវិធី SAVE សម្រាប់ផ្ទៀងផ្ទាត់បន្ថែម ហើយម្តងម្កាលធ្វើការផ្ទៀងផ្ទាត់កម្រិតទីបី។ ការឆ្លើយតបការផ្ទៀងផ្ទាត់កម្រិតបន្ថែម និងកម្រិតទីបីអាចចំណាយពេល 30 ថ្ងៃ ឬលើសនេះនៃថ្ងៃធ្វើការរបស់សហព័ន្ធ ដែលត្រូវបានផ្តល់ដោយកម្មវិធី SAVE។ ពេលវេលាឆ្លើយតបការផ្ទៀងផ្ទាត់សម្រាប់ការផ្ទៀងផ្ទាត់កម្រិតបន្ថែម និងកម្រិតទីបីត្រូវតែត្រូវបានពិចារណានៅពេលគ្រោងទៅមជ្ឈមណ្ឌលអាជ្ញាបណ្ណអ្នកបើកបរ ដើម្បីធ្វើការដាក់ពាក្យសុំដំបូង ឬបន្តសុពលភាព។

សូមចំណាំ៖ បើអ្នកកំពុងដាក់ពាក្យស្នើសុំលិខិតថេរ REAL ID សូមមើលបញ្ជីពិនិត្យឯកសារ REAL ID ដែលមាននៅលើគេហទំព័ររបស់ PennDOT នៅ <https://www.dmv.pa.gov/REALID> សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។

លក្ខខណ្ឌអាយុសម្រាប់ពលរដ្ឋដែលមិនមែនជាពលរដ្ឋអាមេរិក៖

- បុគ្គលដែលដាក់ពាក្យសុំបណ្តើរកម្រិតមិនមែនគោលបំណងពាណិជ្ជកម្មត្រូវតែមានអាយុយ៉ាងតិច 16 ឆ្នាំ។
- បុគ្គលដែលដាក់ពាក្យសុំអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ (ID) ត្រូវមានអាយុយ៉ាងតិច 10 ឆ្នាំ។
- បុគ្គលដែលផ្ទេរបណ្តើរកម្រិតមិនមែនគោលបំណងពាណិជ្ជកម្មត្រូវតែមានអាយុយ៉ាងតិច 16 ½ ឆ្នាំ។
- បុគ្គលដែលដាក់ពាក្យសុំសិទ្ធិលិខិតអនុញ្ញាតរបស់អ្នកសិក្សាត្រូវតែមានអាយុយ៉ាងតិច 16 ឆ្នាំ។
- លិខិតអនុញ្ញាតរបស់អ្នកសិក្សាក្រៅរដ្ឋមិនអាចផ្ទេរទៅរដ្ឋ Pennsylvania បានទេ។
- បុគ្គលដែលដាក់ពាក្យសុំ ឬផ្ទេរបណ្តើរកម្រិតគោលបំណងពាណិជ្ជកម្ម (CDL) ត្រូវតែមានអាយុយ៉ាងតិច 18 ឆ្នាំដើម្បីអាចបើកបរក្នុងរដ្ឋ ឬមានអាយុ 21 ឆ្នាំឡើងដើម្បីអាចបើកបរឆ្លងរដ្ឋ។

បញ្ជីឯកសារដែលអាចទទួលយកបានសម្រាប់លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅសម្រាប់អ្នកដាក់ពាក្យដែលមានអាយុចាប់ពី 18 ឆ្នាំឡើងទៅ៖

- ឯកសារលិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅត្រូវតែមានឈ្មោះរបស់អ្នក និងអាសយដ្ឋានរដ្ឋរដ្ឋ Pennsylvania ជាផ្លូវការនៅលើលិខិតនេះ។
- ស្លាកសំបុត្រ/កញ្ចប់ដែលបានបោះត្រាប្រៃសណីយ៍តាមរយៈ USPS, UPS, FedEx ជាដើម។
- ទម្រង់ W-2 /ចុងសន្លឹកបណ្តើរកម្រិតប្រាក់ខែ
- កិច្ចសន្យាជួល ឬឯកសារបញ្ជី
- កំណត់ត្រាពន្ធផ្លូវការដែលបង្ហាញពីឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានបច្ចុប្បន្ន
- បណ្តើរកម្រិត PA បច្ចុប្បន្ន មិនទាន់ផុតកំណត់ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថត
- បណ្តើរកម្រិត PA បច្ចុប្បន្ន
- បណ្តើរកម្រិត PA បច្ចុប្បន្ន
- វិក្កយបត្រផ្តល់សេវាសាធារណៈដែលបង្កើតដោយកុំព្យូទ័របង្ហាញឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នក (ទូរសព្ទ ទូរទស្សន៍ខ្សែកាប្រឹក្សា អគ្គិសនី ហ្គាស)

ចំណាំ៖ បើអ្នកស្នាក់នៅជាមួយនរណាម្នាក់ ហើយមិនមានវិក្កយបត្រក្រោមឈ្មោះរបស់អ្នកទេ អ្នកនឹងនៅតែត្រូវផ្តល់លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរច្បាប់។ លិខិតបញ្ជាក់មួយគឺត្រូវនាំបុគ្គលដែលអ្នករស់នៅជាមួយមានបណ្តើរកម្រិត ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតទៅកាន់មជ្ឈមណ្ឌលបណ្តើរកម្រិត។ អ្នកក៏នឹងត្រូវផ្តល់លិខិតទីពីរដែលបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅផងដែរ ដូចជាស្លាកសំបុត្រ/កញ្ចប់ដែលបោះត្រាប្រៃសណីយ៍តាមរយៈ USPS, UPS, FedEx ជាដើម ដែលមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានរបស់អ្នកនៅលើលិខិតនេះ។ អាសយដ្ឋានត្រូវតែត្រូវជាមួយអាសយដ្ឋានរបស់មនុស្សដែលអ្នកស្នាក់នៅជាមួយ។

បុគ្គលត្រូវតែបង្ហាញឯកសារដែលចេញដោយ DHS ដែលសមស្របដែលបង្កើតវត្តមានស្របច្បាប់។ ត្រូវតែបង្ហាញឯកសារច្បាប់ដើមនៅពេលដាក់ពាក្យ។

ការជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃ I-797 សម្រាប់ពាក្យស្នើសុំពន្យារ/ផ្លាស់ប្តូរស្ថានភាព (I-539) ការអនុញ្ញាតការងារ (I-765) ឬការពន្យារពេលស្នាក់នៅ (I-129) នឹងឆ្លងការត្រួតពិនិត្យឡើងវិញ ហើយអាចត្រូវបានទទួលយកជាករណីនៃការរង់ចាំការអនុម័តជាមួយ DHS។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ មិនមែនបង្កាន់ដៃ I-797 ទាំងអស់សុទ្ធតែអាចទទួលយកបាននោះទេ (ឧ. ញត្តិសុំសម្រាប់សាច់ញាតិ (I-130))។ ក្នុងករណីខ្លះ ច្បាប់ចម្លងនៃបង្កាន់ដៃ I-797 ឬការជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តអាចទទួលយកបាន។

វិញ្ញាបនបត្រនៃការចូលសញ្ជាតិ និងសញ្ជាតិក៏ត្រូវបានផ្ទៀងផ្ទាត់តាមរយៈកម្មវិធី SAVE ផងដែរ។

បើមិនមានសិទ្ធិទទួលបានលេខរបបសន្តិសុខសង្គមទេ គេទាមទារលិខិតពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គមដែលបង្ហាញពីការមិនមានសិទ្ធិ ហើយត្រូវតែបង្ហាញជាមួយពាក្យសុំនីមួយៗ។

លុះត្រាតែចេញបណ្ណបើកបរគោលបំណងពាណិជ្ជកម្ម

ការផ្តល់លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅគឺជាលក្ខខណ្ឌតម្រូវតែម្តងគត់នៅពេលដាក់ពាក្យសុំលិខិតអនុញ្ញាតរបស់អ្នកសិក្សាលើកដំបូង/បណ្ណបើកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថត។ អ្នកកាន់បណ្ណបើកបរគោលបំណងពាណិជ្ជកម្មដែលមានការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋានត្រូវតែទៅមជ្ឈមណ្ឌលបណ្ណបើកបរ PennDOT និងផ្តល់លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅមួយ (1) ច្បាប់។ ការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋានលើបណ្ណបើកបរមិនមែនគោលបំណងពាណិជ្ជកម្ម និងអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតអាចធ្វើឡើងតាមអនឡាញ ឬតាមរយៈសំបុត្រប្រៃសណីយ៍។

បុគ្គលដែលមានការផ្ទៀងផ្ទាត់តាមកម្មវិធី SAVE ទាមទារការផ្ទៀងផ្ទាត់បន្ថែម ឬដែលមិនបង្ហាញឯកសារចាំបាច់ទាំងអស់ នឹងត្រូវបានផ្តល់ជូន PennDOT នូវទម្រង់លេខ DL-160 ស្តីពីពលរដ្ឋអាមេរិកមិនមែនជាជនជាតិដើម/ពលរដ្ឋមិនមែនជាពលរដ្ឋអាមេរិក។ បើមិនបង្ហាញឯកសារចាំបាច់ទាំងអស់ទេ ការផ្ទៀងផ្ទាត់តាមកម្មវិធី SAVE នឹងមិនត្រូវបានបញ្ចប់ជាស្ថាពរទេ។

តារាងខាងក្រោមរៀបរាប់ពីស្ថានភាពដែលមានសិទ្ធិ និងឯកសារចាំបាច់។

ស្ថានភាពដែលមានសិទ្ធិទទួលបានបណ្ណអ្នកបើកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
អ្នករស់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព)៖ <ul style="list-style-type: none"> - បណ្ណស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍ (បណ្ណបែកង) – I-551 - លិខិតឆ្លងដែន ឬទម្រង់ I-94 ដែលមានត្រា I-551 (ទម្រង់ I-551 បណ្តោះអាសន្ន) - ទិដ្ឋាការអន្តោប្រវេសន៍ដែលអាចអានបានដោយម៉ាស៊ីន (ទម្រង់ I-551 បណ្តោះអាសន្ន) - លិខិតអនុញ្ញាតចូលស្រុកវិញ I-327 <p>ចំណាំ៖ បើបណ្ណបែកងបច្ចុប្បន្នផុតកំណត់ ត្រូវតែបង្ហាញបណ្ណដែលផុតកំណត់ជាមួយនឹងការជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-90 ឬ ញត្តិលេខ I-751 ឬ ញត្តិលេខ I-829 ឬ ពាក្យសុំទម្រង់ N-400 ដែលបញ្ជាក់ពីរយៈពេលសុពលភាពនៃបណ្ណបែកងត្រូវបានពន្យារ។ ទម្រង់ I-151 មិនអាចទទួលយកជាលិខិតបញ្ជាក់ស្ថានភាពស្នាក់នៅអចិន្ត្រៃយ៍បានទេ។</p>
ជនភៀសខ្លួន	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬលិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ទម្រង់ I-94 ដែលបញ្ជាក់ពីស្ថានភាពជនភៀសខ្លួន • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - ឯកសារធ្វើដំណើររបស់ជនភៀសខ្លួន I-571 - ទម្រង់ធានាការទទួល និងការដាក់ - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត <p>កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃឯកសារមិនបង្ហាញពីការបាត់បង់ស្ថានភាពជនភៀសខ្លួនទេ។</p>

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
អ្នកស្វែងរកសិទ្ធិជ្រកកោន	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-797 ជាមួយទម្រង់ I-94 ឬ លិខិតអនុម័តពី USCIS ឬ លិខិតបោះត្រាសម្រាប់អ្នកក្នុងបន្តការរបស់អ្នកស្វែងរកសិទ្ធិជ្រកកោន CBP ឬ ដីការរបស់ចៅក្រមអន្តោប្រវេសន៍ ឬ គណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - ឯកសារធ្វើដំណើររបស់ជនភៀសខ្លួន I-571 - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត <p>កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃឯកសារមិនបង្ហាញពីការបាត់បង់ស្ថានភាពអ្នកស្វែងរកសិទ្ធិជ្រកកោនទេ។</p>
អ្នកដាក់ពាក្យសុំសិទ្ធិជ្រកកោន	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-589 ឬ ច្បាប់ចម្លងនៃពាក្យសុំទម្រង់ I-589 ដែលបោះត្រាចុះកាលបរិច្ឆេទទទួលពីតុលាការអន្តោប្រវេសន៍ ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីជម្រកទម្រង់ I-797 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការសម្ភាសន៍ទម្រង់ I-797 ឬ បង្កាន់ដៃទទួលបានដាក់ពាក្យបណ្តឹងពីគណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
អ្នកដាក់ពាក្យសុំតែគម្រូវស្ថានភាព	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-485 ឬ ច្បាប់ចម្លងនៃពាក្យសុំទម្រង់ I-485 ដែលបោះត្រាចុះកាលបរិច្ឆេទទទួលពីតុលាការអន្តោប្រវេសន៍ ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីជម្រកទម្រង់ I-797 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការសម្ភាសន៍ទម្រង់ I-797 ឬ បង្កាន់ដៃទទួលបានដាក់ពាក្យបណ្តឹងពីគណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន
អ្នកដាក់ពាក្យសុំជួបជុំគ្រួសារ	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-817 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
អ្នកចូលស្រុកសញ្ជាតិគុយបាដើមកំណើតហៃទី	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ទម្រង់ I-94 ដែលបញ្ជាក់ពីស្ថានភាព • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
ស្ថានភាពការពារបណ្តោះអាសន្ន (TPS)	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-821 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត <p>ការផុតកំណត់នៃឯកសារមិនបញ្ជាក់ពីការបាត់បង់ TPS ទេ បើមានការប្រកាសនៅក្នុងបញ្ជីជាតិសហព័ន្ធ ឬនៅលើគេហទំព័រ USCIS។</p>
បុគ្គលដែលទទួលបានការចេញដំណើរដោយពន្យារពេលអនុវត្តច្បាប់ (DED)	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ដាក់ពាក្យសុំទម្រង់ I-765 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត <p>ការផុតកំណត់នៃឯកសារមិនបញ្ជាក់ពីការបាត់បង់ DED ទេ បើមានការប្រកាសនៅក្នុងបញ្ជីជាតិសហព័ន្ធ ឬនៅលើគេហទំព័រ USCIS។</p>
អ្នកទទួលបានការលើកលែងទោស	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ទម្រង់ I-94 ដែលបញ្ជាក់ពីស្ថានភាពអ្នកទទួលបានការលើកលែងទោស ឬលិខិតឆ្លងដែនបរទេសដែលមានត្រាលើកលែងទោស • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - បណ្ណអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
VAWA	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ញក្តីសុំទម្រង់ I-360 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តញក្តីសុំទម្រង់ I-360 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
អនីតិជនអន្តោប្រវេសន៍ពិសេស	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ញក្តីសុំទម្រង់ I-360 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តញក្តីសុំទម្រង់ I-360 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
កិច្ចព្រមព្រៀងស្តីពីការបង្កើតសមាគមដោយសេរី ជាមួយសហរដ្ឋអាមេរិក (FSM, RMI និង Palau)	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែន • ទម្រង់ I-94
សកម្មភាពពន្យារពេលសម្រាប់ការមកដល់របស់កុមារ (DACA)	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬ ជិតផុតកំណត់
ការផ្អាកការនិរទេស ការលុបចោលការដកចេញ និងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ NACARA	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់ទម្រង់ I-881 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃថ្លៃសេវាទម្រង់ I-797 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីជំរាមក្រសម្រាប់ទម្រង់ EOIR-40 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃថ្លៃសេវាទម្រង់ I-797 ឬ សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីជំរាមក្រសម្រាប់ទម្រង់ EOIR-42B • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលដែលស្ថិតក្នុងនីតិវិធីដកចេញ ឬ និរទេស	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីសវនាការដំបូងជាសាធារណៈ ឬ សវនាការឯកត្តបុគ្គល ឬ ក្រដាសបោះពុម្ពចុងក្រោយនៃព័ត៌មានករណីស្វ័យប្រវត្តិ EOIR ឬ បង្កាន់ដៃទទួលពាក្យបណ្តឹងពិគណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
បុគ្គលដែលបានទទួលការចេញដំណើរដោយស្ម័គ្រចិត្ត	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ដីការបស់ចៅក្រមអន្តោប្រវេសន៍ ឬ គណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ដែលផ្តល់ការចេញដំណើរដោយស្ម័គ្រចិត្ត • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលដែលបានទទួលការពន្យារពេលចេញដំណើរដោយស្ម័គ្រចិត្ត	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ការផ្តល់ដោយ DHS នូវការពន្យារពេលចេញដំណើរដោយស្ម័គ្រចិត្ត • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលដែលទទួលបានការឃាត់ទុកការដកចេញ	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ដីការបស់ចៅក្រមអន្តោប្រវេសន៍ ឬ គណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ដែលផ្តល់ការឃាត់ទុកការដកចេញ • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលដែលទទួលបានការផ្អាកការនិរទេស	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ដីការបស់ចៅក្រមអន្តោប្រវេសន៍ ឬ គណៈកម្មការបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍អន្តោប្រវេសន៍ដែលផ្តល់ការផ្អាកការនិរទេស • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលដែលស្ថិតក្រោមដីកាត្រួតពិនិត្យ	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ដីកាត្រួតពិនិត្យទម្រង់ I-220B • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
បុគ្គលដែលស្ថិតនៅក្រោមដីកាបង្កាប់ ដោះលែងលើការទទួលស្គាល់	<ul style="list-style-type: none"> • បញ្ជីរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • ដីកាត្រួតពិនិត្យទម្រង់ I-220A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - ទម្រង់ DHS លេខ I-862 - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
បុគ្គលបានទទួលស្ថានភាពពន្យារពេលធ្វើសកម្មភាព	<ul style="list-style-type: none"> • បញ្ជីរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតពន្យារពេលធ្វើសកម្មភាពដែលចេញដោយ DHS • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត - ការរៀបចំផ្ទះការដោះលែងពីការិយាល័យការតាំងទីលំនៅថ្មីរបស់ជនភៀសខ្លួន - ទម្រង់ DHS លេខ I-385 <p>ចំណាំ: អ្នកដាក់ពាក្យសុំទិដ្ឋាការអនិគិលនអន្តោប្រវេសន៍ពិសេស ទិដ្ឋាការ U និងទិដ្ឋាការ T ដែលត្រូវបានផ្តល់ការពន្យារពេលធ្វើសកម្មភាពស្ថិតនៅក្រោមស្ថានភាពទាំងនោះ។</p>
ទម្រង់ A-2 មន្ត្រីរដ្ឋាភិបាលបរទេស ឬបុគ្គលិក និងក្រុមគ្រួសារ (សម្រាប់តែមន្ត្រីយោធាបរទេស និង/ឬអ្នកនៅក្នុងបន្ទុករបស់ពួកគេប៉ុណ្ណោះ)	<ul style="list-style-type: none"> • បញ្ជីរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាក់ការចាត់តាំងពីយោធាសហរដ្ឋអាមេរិក
ទម្រង់ A-3 អ្នកមើលថែ អ្នកបម្រើ ឬបុគ្គលិកផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ A1 និង A2 និងគ្រួសារ	<ul style="list-style-type: none"> • បញ្ជីរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក
ទម្រង់ E-1 ពាណិជ្ជករតាមសន្ធិសញ្ញាពាណិជ្ជកម្ម និងសហព័ទ្ធ និងកូន	<ul style="list-style-type: none"> • បញ្ជីរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ E-2</p> <p>វិនិយោគិនតាមសិទ្ធិសញ្ញាពាណិជ្ជកម្ម និងសហព័ទ្ធនិងកូន</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ E-2C</p> <p>វិនិយោគិនតាមសិទ្ធិសញ្ញាពាណិជ្ជកម្ម និងសហព័ទ្ធនិងកូន (សម្រាប់ CNMI តែប៉ុណ្ណោះ)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ E-3</p> <p>អ្នកប្រគល់សិទ្ធិកិច្ចព្រមព្រៀងពាណិជ្ជកម្មសេរីអូស្ត្រាលីសហព័ទ្ធ និងកូន</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ E-3D</p> <p>សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ E3</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ F-1</p> <p>និស្សិតសិក្សា</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • ទម្រង់ I-20
<p>ទម្រង់ F-1 ដែលមាន OPT ឬ STEM-OPT</p> <p>និស្សិតសិក្សាដែលមាន OPT ឬ STEM-OPT</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • ទម្រង់ I-20 ដែលមានចុះកាលបរិច្ឆេទ OPT ឬ STEM-OPT • ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 សម្រាប់ម៉ោង OPT ដែលបានរាយបញ្ជី

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ F-2</p> <p>សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ F1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • អ្នកនៅក្នុងបន្ទុក I-20
<p>ទម្រង់ F-2</p> <p>សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ F-1 ដែលមាន OPT ឬ STEM-OPT</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 (ក្រដាស ឬក្រដាសបោះពុម្ពកំណត់ក្រាអេឡិចត្រូនិក) • ទិដ្ឋាការ • អ្នកនៅក្នុងបន្ទុក I-20 ជាមួយ F-1 ដែលមានចុះកាលបរិច្ឆេទ OPT ឬ STEM-OPT
<p>ទម្រង់ G-1</p> <p>អ្នកទទួលសិទ្ធិពីរដ្ឋាភិបាលបរទេសដែលទទួលស្គាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក
<p>ទម្រង់ G-2</p> <p>កំណាងផ្សេងទៀតនៃរដ្ឋាភិបាលបរទេសដែលទទួលស្គាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក
<p>ទម្រង់ G-3</p> <p>កំណាងរដ្ឋាភិបាលបរទេសដែលមិនទទួលស្គាល់ ឬមិនមែនជាសមាជិក</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក
<p>ទម្រង់ G-4</p> <p>មន្ត្រី ឬបុគ្គលិកអង្គការអន្តរជាតិ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ G-5</p> <p>អ្នកមើលថែ អ្នកបម្រើ ឬបុគ្គលិកផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកតំណាង</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ • លិខិតអំពីការមិនមានសិទ្ធិពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិក
<p>ទម្រង់ H-1B</p> <p>បុគ្គលិកបណ្តោះអាសន្នក្នុងមុខរបរពិសេស (រួមមាន H-1B1, H-1B2 និង H-1B3)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ H-1C</p> <p>គិលានុបដ្ឋាកចុះបញ្ជីដែលចូលរួមក្នុងការផ្តល់ជំនួយសង្គ្រោះគិលានុបដ្ឋាកសម្រាប់តំបន់រងគ្រោះ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ H-2A</p> <p>បុគ្គលិកផ្នែកកសិកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ H-2B</p> <p>បុគ្គលិកមិនមែនផ្នែកកសិកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ H-3</p> <p>សិក្ខាកាម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ H-4 សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ H-1B, H-1C, H-2A, H-2B ឬ H-3</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>I គំណាងប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយព័ត៌មានបរទេស និងសហព័ទ្ធ និងកូន</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ J-1 គ្រឿងកម្មវិធីផ្តាសំបូរ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • ទម្រង់ DS-2019 • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ J-2 សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ J1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • អ្នកនៅក្នុងបន្ទុក DS-2019 • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ K-1 គូដណ្តឹងរបស់ពលរដ្ឋអាមេរិក</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 មានសុពលភាព • ទិដ្ឋាការ • សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលបង្ហាញភស្តុតាងនៃការរៀបការជាមួយពលរដ្ឋអាមេរិក • លិខិតបញ្ជាក់សញ្ជាតិអាមេរិករបស់សហព័ទ្ធ
<p>ទម្រង់ K-2 កូនរបស់ K-1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 មានសុពលភាព • ទិដ្ឋាការ • សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ K-1 បង្ហាញភស្តុតាងនៃការរៀបការជាមួយពលរដ្ឋអាមេរិក • លិខិតបញ្ជាក់សញ្ជាតិអាមេរិកនៃសហព័ទ្ធរបស់ K-1

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ M-2</p> <p>សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ M1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្តរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • អ្នកនៅក្នុងបន្ទប់ I-20
<p>ទម្រង់ NATO-1</p> <p>អ្នកតំណាងអចិន្ត្រៃយ៍ចម្បងនៃរដ្ឋជាសមាជិកនៃអង្គការណាតូ (រួមទាំងស្ថាប័នសាខាណាមួយរបស់ខ្លួន) ជានិវាសនជននៅសហរដ្ឋអាមេរិក និងសមាជិកនិវាសនជននៃបុគ្គលិករដ្ឋការ អគ្គលេខាធិការជំនួយការអគ្គលេខាធិការ និងលេខាធិការប្រតិបត្តិអង្គការណាតូ មន្ត្រីអង្គការណាតូអចិន្ត្រៃយ៍ផ្សេងទៀតដែលមានឋានៈស្រដៀងគ្នា ឬក្រុមគ្រួសារផ្ទាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្តរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬ ឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ NATO-2</p> <p>អ្នកតំណាងផ្សេងទៀតនៃរដ្ឋជាសមាជិកនៃអង្គការណាតូ (រួមទាំងស្ថាប័នសាខាណាមួយរបស់ខ្លួន) រួមទាំងអ្នកតំណាង ទីប្រឹក្សា និងអ្នកជំនាញបច្ចេកទេសនៃគណៈប្រតិភូ ឬក្រុមគ្រួសារផ្ទាល់ អ្នកនៅក្នុងបន្ទប់នៃសមាជិកនៃកងកម្លាំងចូលជាសមាជិកដែលអនុលោមតាមបទប្បញ្ញត្តិនៃកិច្ចព្រមព្រៀងស្ថានភាពនៃកងកម្លាំងណាតូ ឬអនុលោមតាមបទប្បញ្ញត្តិនៃ "ពិធីសារស្តីពីស្ថានភាពនៃទីបញ្ជាការយោធាអន្តរជាតិ" សមាជិកនៃកងកម្លាំងបែបនេះ បើបានចេញទិដ្ឋាការ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្តរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬ ឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ NATO-3</p> <p>បុគ្គលិកស្មើនូវការដែលអមដំណើរតំណាងរដ្ឋសមាជិកទៅអង្គការណាតូ (រួមទាំងស្ថាប័នសាខាណាមួយរបស់ខ្លួន) ឬក្រុមគ្រួសារផ្ទាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្តរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬ ឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ NATO-4</p> <p>មន្ត្រីណាតូ (ក្រៅពីអ្នកដែលអាចចាត់ថ្នាក់ជា NATO1 បាន) ឬគ្រួសារផ្ទាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្តរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬ ឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ NATO-5</p> <p>អ្នកជំនាញ ក្រៅពីមន្ត្រីណាតូ ដែលអាចចាត់ថ្នាក់បានក្រោម NATO4 ដែលធ្វើការក្នុងបេសកកម្មក្នុងនាមណាតូ និងអ្នកនៅក្នុងបន្តករបស់ពួកគេ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ NATO-6</p> <p>សមាជិកនៃសមាសភាគស៊ីវិលដែលអមកងកម្លាំង ចូល ដែលអនុលោមតាម បទប្បញ្ញត្តិនៃកិច្ចព្រមព្រៀងស្ថានភាពកងកម្លាំង ណាតូ សមាជិកនៃសមាសភាគស៊ីវិលដែលអម ឬជួលដោយទីស្នាក់ការសម្ព័ន្ធមិត្តក្រោម "ពិធីសារស្តីពីស្ថានភាពនៃទីបញ្ជាការយោធាអន្តរជាតិ" រៀបចំឡើងតាមសន្ធិសញ្ញាអាក្នុងទឹកខាងជើង និងអ្នកនៅក្នុងបន្តករបស់ពួកគេ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ NATO-7</p> <p>អ្នកមើលថែ អ្នកបម្រើ ឬបុគ្គលិកផ្ទាល់ខ្លួននៃថ្នាក់ NATO1, NATO2, NATO 3, NATO4, NATO5 និងថ្នាក់ NATO6 ឬក្រុមគ្រួសារផ្ទាល់</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • លិខិតបញ្ជាឱ្យធ្វើដំណើរតាមការអញ្ជើញ (ITO) ឬឯកសារផ្លូវការផ្សេងទៀតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល
<p>ទម្រង់ N-8</p> <p>ឪពុកម្តាយរបស់បុគ្គលដែលចាត់ថ្នាក់ SK3 ឬ SN3</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ O-1</p> <p>បុគ្គលិកដែលមានសមត្ថភាព ឬសមិទ្ធិផលពិសេស</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ O-2</p> <p>បុគ្គលិកអមដំណើរ និងជួយក្នុងការអនុវត្តការងាររបស់បុគ្គលិក O1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ Q-3 សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ Q-2</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ R-1 បុគ្គលិកក្នុងការងារសាសនា</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ R-2 សហព័ទ្ធ និងកូនរបស់ R1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ S-5 បុគ្គលដែលផ្តល់ព័ត៌មានសំខាន់ៗទាក់ទងនឹងអង្គការ ឬសហគ្រាសឧក្រិដ្ឋកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ S-6 បុគ្គលដែលផ្តល់ព័ត៌មានសំខាន់ៗទាក់ទងនឹងអំពើភោគកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ S-7 សមាជិកគ្រួសារដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នៃ S5 ឬ S6</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ
<p>ទម្រង់ T-1 ជនរងគ្រោះនៃទម្រង់ជូនជូននៃការជួញដូរមនុស្ស</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914 ឬ I-914 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអនុញ្ញាតពិប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ T-2 សហព័ទ្ធរបស់ T1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914A ឬ I-914A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ T-3 តួនរបស់ T1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914A ឬ I-914A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ T-4 ឪពុកម្តាយរបស់ T1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914A ឬ I-914A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ T-5 បងប្អូនបង្កើតមិនទាន់រៀបការក្រោមអាយុ 18 ឆ្នាំរបស់ T1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914A ឬ I-914A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ T-6 តួននីតិជន ឬអនីតិជននៃអ្នកទទួលផលរបស់ T1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-914A ឬ I-914A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ TN-1 អ្នកជំនាញ USMCA (អតីត NAFTA) (កាណាដា)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ (មិនចាំបាច់សម្រាប់ពលរដ្ឋកាណាដា) • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនបើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ TN-2</p> <p>អ្នកជំនាញ USMCA (អតីត NAFTA) (ថ្មីកសិក)</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>TD</p> <p>សហព័ទ្ធ ឬ គូនរបស់ TN-1 ឬ TN-2</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ (មិនចាំបាច់សម្រាប់ពលរដ្ឋកាណាដា) • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ U-1</p> <p>ជនរងគ្រោះនៃសកម្មភាពឧក្រិដ្ឋកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-918 ឬ I-918 • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ U-2</p> <p>សហព័ទ្ធ ឬ U1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-918A ឬ I-918A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ U-3</p> <p>គូនរបស់ U1</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-918A ឬ I-918A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ U-4</p> <p>ឪពុកម្តាយរបស់ U1 ដែលមានអាយុក្រោម 21 ឆ្នាំ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-918A ឬ I-918A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត

ស្ថានភាព	ឯកសារចាំបាច់
<p>ទម្រង់ U-5</p> <p>បងប្អូនបង្កើតមិនទាន់រៀបការ អាយុក្រោម 18 ឆ្នាំរបស់ U1 អាយុក្រោម 21 ឆ្នាំ</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 សម្រាប់សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីការអនុម័តទម្រង់ I-918A ឬ I-918A • លិខិតមួយ (1) ខាងក្រោម (មានសុពលភាព ឬ ផុតកំណត់)៖ <ul style="list-style-type: none"> - ឯកសារអនុញ្ញាតការងារ (EAD) I-766 - លិខិតឆ្លងដែន - រដ្ឋាភិបាលបានចេញឯកសារអត្តសញ្ញាណពីប្រទេសរបស់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមានរូបថត
<p>ទម្រង់ V-1</p> <p>សហព័ទ្ធរបស់និវាសនជនអចិន្ត្រៃយ៍</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍ដែលបង្ហាញភស្តុតាងនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនិវាសនជនអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ • លិខិតបញ្ជាក់ទីលំនៅអចិន្ត្រៃយ៍របស់សហព័ទ្ធ • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ V-2</p> <p>កូនរបស់និវាសនជនអចិន្ត្រៃយ៍</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ V-1 ដែលបង្ហាញភស្តុតាងនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនិវាសនជនអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ • លិខិតបញ្ជាក់ទីលំនៅអចិន្ត្រៃយ៍នៃសហព័ទ្ធរបស់ V-1 • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ
<p>ទម្រង់ V-3</p> <p>អ្នកនៅក្នុងបន្ទុករបស់ V1 ឬ V2</p>	<ul style="list-style-type: none"> • បណ្ណរបបសន្តិសុខសង្គម ឬ លិខិតបញ្ជាក់ការគ្មានសិទ្ធិពីរដ្ឋបាលរបបសន្តិសុខសង្គម • លិខិតបញ្ជាក់ការស្នាក់នៅចំនួនពីរ (2) ច្បាប់ • លិខិតឆ្លងដែនមានសុពលភាព • ទម្រង់ I-94 • ទិដ្ឋាការ • សំបុត្រអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ V-1 ដែលបង្ហាញភស្តុតាងនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍ជាមួយនិវាសនជនអចិន្ត្រៃយ៍ស្របច្បាប់ • លិខិតបញ្ជាក់ទីលំនៅអចិន្ត្រៃយ៍នៃសហព័ទ្ធរបស់ V-1 • សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃទម្រង់ I-797 ដែលបញ្ជាក់ពីការពន្យារពេលស្ថានភាពត្រូវបានដាក់ជូនលើឯកសារស្នាក់នៅបានផុតកំណត់ ឬនឹងផុតកំណត់ឆាប់ៗនេះ

ស្ថានភាពខាងក្រោមមិនមានសិទ្ធិទទួលបានបណ្ណបើកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថត៖

- A-1 ឯកអគ្គរដ្ឋទូត រដ្ឋមន្ត្រីសាធារណៈ អាជីពការទូត ឬមន្ត្រីកុងស៊ុល និងក្រុមគ្រួសារ
 - អាចចេញបានតែបណ្ណបើកបរពីក្រសួងការបរទេសសហរដ្ឋអាមេរិកប៉ុណ្ណោះ
- B-1 ភ្ញៀវបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់ធុរកិច្ច
- B-2 ភ្ញៀវបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់ការកម្សាន្ត
- C-1 បុគ្គលដែលកំពុងធ្វើដំណើរបន្ត និងថ្មីៗឆ្លងកាត់សហរដ្ឋអាមេរិក
- C-2 បុគ្គលដែលកំពុងធ្វើដំណើរទៅកាន់អង្គការសហប្រជាជាតិ
- C-3 មន្ត្រីរដ្ឋាភិបាលបរទេស សហព័ទ្ធ កូន និងអ្នកបម្រើរបស់ពួកគេកំពុងធ្វើដំណើរឆ្លងកាត់
- D-1 សមាជិកក្រុមនារីក (តាមផ្លូវសមុទ្រ ឬអាកាស)
- D-2 សមាជិកក្រុមនារីក (តាមផ្លូវសមុទ្រ ឬអាកាស)
- WB ភ្ញៀវបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់ធុរកិច្ច
- WT ភ្ញៀវបណ្តោះអាសន្នសម្រាប់ការកម្សាន្ត

ការបន្តសុពលភាពឯកសារអនុញ្ញាតការងារដោយស្វ័យប្រវត្តិ (EAD)

អ្នកដាក់ពាក្យសុំបន្តសុពលភាពដែលបានដាក់ទម្រង់ I-765 មានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបន្តសុពលភាពឯកសារអនុញ្ញាតការងារដោយស្វ័យប្រវត្តិ (EAD) របស់ពួកគេ ខណៈពេលដែលពាក្យសុំរបស់ពួកគេកំពុងរង់ចាំការអនុម័ត។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់បន្តសុពលភាពនេះ ប្រសិនបើពួកគេបានដាក់ទម្រង់ I-765 ឱ្យបានត្រឹមត្រូវសម្រាប់បន្តសុពលភាពឯកសារ EAD របស់ពួកគេមុនពេលឯកសារ EAD បច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេផុតកំណត់ ហើយមានសិទ្ធិក្នុងការបន្តសុពលភាព។ ដើម្បីមានសិទ្ធិ ពាក្យសុំបន្តសុពលភាពត្រូវតែស្ថិតនៅក្រោមក្របខ័ណ្ឌនៃប្រភេទដែលមានសិទ្ធិទទួលបានការបន្តសុពលភាពដោយស្វ័យប្រវត្តិ ហើយប្រភេទនៃឯកសារ EAD បច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេត្រូវគ្នានឹង "ចំណាត់ថ្នាក់ដែលស្នើសុំ" ដែលបានរៀបរាប់ក្នុងទម្រង់ I-797C សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីចំណាត់ការ និងសេចក្តីជូនដំណឹងអំពីបង្កាន់ដៃ។ (សម្រាប់អ្នកទទួលបានស្ថានភាពការពារបណ្តោះអាសន្ន (TPS) ឬអ្នកដាក់ពាក្យដែលកំពុងរង់ចាំការអនុម័ត នោះឯកសារ EAD និងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះត្រូវតែមានប្រភេទ A12 ឬ C19 ប៉ុន្តែប្រភេទមិនចាំបាច់ត្រូវគ្នានោះទេ)។ រាល់ការបន្តសុពលភាពទាំងអស់ត្រូវតែផ្ទៀងផ្ទាត់នៅក្នុងកម្មវិធី SAVE មុនពេលអាចចេញបណ្ណបើកបរ ឬអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតបាន។

រយៈពេលអនុគ្រោះ និងការបន្តសុពលភាពលិខិតអនុញ្ញាតការងារ (240 ថ្ងៃ)

កម្មវិធី SAVE បន្ថែមដោយស្វ័យប្រវត្តិនូវរយៈពេលអនុគ្រោះដែលអាចអនុវត្តបាន ឬការបន្តសុពលភាពលិខិតអនុញ្ញាតការងារ (ពេលកំណត់ 240 ថ្ងៃ) ដែលផ្តល់ដោយ DHS រហូតដល់កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់នៃការស្នាក់នៅ ឬការងារដែលមានការអនុញ្ញាត។